

正面

双面 28x7cm

温湿度闹钟说明书 1. 功能简介 (1) 时钟功能 (2) 日期查看功能 (3) 温湿度显示 (4) 温湿度最大最小值查看 (5) 闹钟功能 2. 按键说明 模式键： 非设置模式下，短按模式键为 时钟=模式与闹钟模式之间转换； 在时钟、闹钟模式下长按模式键 2秒进入设置状态。 在设置状态下短按模式键为确认 设置值。	上调键： 在时钟模式下按上调键可查看日期。 在闹钟模式下，按上调键开启/关闭闹钟。 设置状态下按上调键调整设置值。 最大值/最小值键： 按此键在最高温度湿度/最低温度 湿度/当前温度湿度之间切换。 长按最大值/最小值键2 秒，可清除 最高最低温度湿度，此时的最高最低 温度湿度即是当前的温度湿度。 ℃/°F 键： 切换温度摄氏度/华氏度显示 3. 操作说明 A：时钟模式 显示：小时与分钟之间的": "每秒 闪一次，	短按模式键可切换至闹钟模式。 如果闹钟有开启的话相应的图标会显示。 长按模式键2 秒进入时钟设置状态， 按上调键调整设置值，按模式键确认 设置顺序： 分→小时→12/24HR→年→月→日→退出。 调整分钟时秒归零。 时钟模式下，按上调键可查看日期， 3秒后自动返回时钟模式。 B：闹钟模式 显示：小时与分钟之间的": "显示 但不闪烁。 短按模式键可切换到时钟模式。 长按模式键设置闹钟的分钟，按 上调调整分钟，再按模式键设置 闹钟的小时，按上调调整小时， 再按模式键确认设置。	调整闹钟时间时会自动开启闹钟标志。 不在设置时，在闹钟模式下按上调键 开启/关闭闹钟 在闹钟模式下，按UP 键开启/关闭 闹钟和整点报时功能， 开关顺序依次：闹铃开开启→整点报时开启 →闹铃和整点报时同时开→闹铃和整点报时同时关 闹钟响闹时按任意键退出响闹， 无按键操作则响闹一分钟后停止 闹钟模式下若不按键1分钟后自动 返回时钟模式。 C：温湿度功能 温度范围：-10~50℃ 温度精度：± 1.5℃ 湿度范围：10%~99% 湿度精度：±8%
---	---	--	--

背面

Temperature And Humidity Clock Operation Manual 1. Function Introduction (1) Clock function (2) Month/Date viewing function (3) Temperature and humidity display (4) Check the maximum and minimum temperature and humidity values (5) Alarm clock function 2. Button description MODE key: At the conventional mode, press the [MODE] key to switch between clock mode and alarm mode. Under the clock or alarm mode, hold the [MODE] key for 2 seconds to enter the setting mode. In the setting state, press the [MODE] key to confirm the setting.	The[UP] button: Press the [UP] key in clock mode to view the date. In alarm mode, press [UP] to open/close the alarm. Press the [UP] key to adjust the setting value. MAX/MIN button: Press this key to switch between the maximum temperature and humidity, minimum temperature and humidity, and current temperature and humidity. Hold down the [MAX/MIN] key for 2 seconds to clear the maximum and minimum temperature and humidity. The maximum and minimum temperature and humidity is the current temperature and humidity. ℃ / °F key: Switch temperature ℃ / °F display. 3. Operation instructions A: Clock mode Display:The ": " between hour and minute flashes once every second.	If the alarm clock is opened, the corresponding icon will be displayed. Press the [MODE] key to switch to the alarm mode. Hold down the [MODE] key for 2 seconds to enter the clock setting mode, press [UP] key to adjust the setting value, and press [MODE] key to confirm. Setting order: minute→hour→12/24hr→year→month→day→Exit . Seconds return to zero when adjusting minutes. In clock mode, press [UP] to view the date. After 3 seconds, the system automatically returns to clock mode. B: Alarm clock mode Display: the ": " between hour and minute displays but does not blink. Press the [MODE] key to switch to the clock mode. Hold down the [MODE] key to set the alarm minutes, press [UP] to adjust the minutes, press [MODE] to set the alarm hours, press [UP] to adjust the hours, and press [MODE] to confirm the setting.	When the alarm time is adjusted, the alarm flag is automatically turned on. In alarm mode, press the UP key to open/close the alarm function and hourly chime function, in order of : Alarm → Hourly chime → Alarm and Hourly chime open together → Alarm and Hourly chime close together Press any key to exit the alarm when the alarm goes off. If there is no key operation, the alarm will go off after one minute. If you do not press the button in alarm mode for 1 minute, the clock mode is automatically returned. C: Temperature and humidity function Temperature range: -10~50℃ Temperature accuracy: ± 1.5℃ Humidity range: 10% to 99% Humidity accuracy: ±8% When the humidity is <40%, the arrow points to DRY The arrow points to COMFORT when the humidity is 40% to 70% When humidity >70%, the arrow points to WET
---	--	--	--